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§ 7  

Verksamhetsanpassningar vid Bredängsskolan  

Förslag till genomförandebeslut 

 
Beslut 

1. Utbildningsnämnden godkänner genomförandeförslag 

gällande verksamhetsanpassningar vid Bredängsskolan till 

en uppskattad hyresgenererande projektkostnad om cirka 

41,1 mnkr och en tillkommande hyra det första året om cirka 

2,7 mnkr, i enlighet med utbildningsförvaltningens 

tjänsteutlåtande. 

 

2. Utbildningsnämnden godkänner genomförandeförslag att 

uppföra en paviljong på Bredängsskolan till en uppskattad 

hyresgenererande projektkostnad om cirka 11,7 mnkr och en 

tillkommande hyra det första året om cirka 9,3 mnkr, i 

enlighet med utbildningsförvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

3. Utbildningsnämnden begär hos kommunstyrelsens 

ekonomiutskott om godkännande av genomförandeförslag 

gällande verksamhetsanpassningar vid Bredängsskolan till 

en uppskattad hyresgenererande projektkostnad om cirka 

41,1 mnkr och en tillkommande hyra det första året om cirka 

2,7 mnkr. 

 

4. Utbildningsnämnden begär hos kommunstyrelsens 

ekonomiutskott om godkännande av genomförandeförslag 

att uppföra en paviljong på Bredängsskolan till en 

uppskattad hyresgenererande projektkostnad om cirka 11,7 

mnkr och en tillkommande hyra det första året om cirka 9,3 

mnkr. 

 

 
Ärendet 

Utbildningsförvaltningen anmälde ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 28 juni 2022, dnr 2.6.3–2675/2018. 

 

Bredängsskolans kök är i stort behov av underhåll och 

anpassning. Ett av utbildningsförvaltningens mål med projektet 

är att säkerställa att skolans kök och matsal uppfyller dagens 

myndighetskrav samt att antalet platser i matsalen 

överensstämmer med skolans totala kapacitet. Projektet syftar 

även till att verksamhetsanpassa grundsärskolans lokaler så att 

den kan öka kapaciteten med cirka 25 platser. Samtliga lokaler 

behöver dessutom anpassas enligt Arbetsmiljöverkets senaste 

föreskrifter om arbetsplatsens utformning, vilka framför allt 

medför installation av dörrautomatik i hela skolan. Parallellt 
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avser SISAB byta samtliga stammar i byggnaderna, vilket gör 

att en evakueringslösning i form av paviljonguppställning 

föreslås. 

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts inom avdelningen för ekonomi och styrning 

och grundskoleavdelningen i samarbete med SISAB, 

skolverksamheten och samordnande huvudskyddsombud. 

 

Ärendet har behandlats i samverkan med den fackliga 

samverkansgruppen den 16 augusti 2022.  

 
Förvaltningens förslag till beslut 

Utbildningsförvaltningen föreslår utbildningsnämnden att 

besluta följande: 

 

1. Utbildningsnämnden godkänner genomförandeförslag 

gällande verksamhetsanpassningar vid Bredängsskolan 

till en uppskattad hyresgenererande projektkostnad om 

cirka 41,1 mnkr och en tillkommande hyra det första året 

om cirka 2,7 mnkr, i enlighet med 

utbildningsförvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

2. Utbildningsnämnden godkänner genomförandeförslag att 

uppföra en paviljong på Bredängsskolan till en 

uppskattad hyresgenererande projektkostnad om cirka 

11,7 mnkr och en tillkommande hyra det första året om 

cirka 9,3 mnkr, i enlighet med utbildningsförvaltningens 

tjänsteutlåtande. 

 

3. Utbildningsnämnden begär hos kommunstyrelsens 

ekonomiutskott om godkännande av 

genomförandeförslag gällande verksamhetsanpassningar 

vid Bredängsskolan till en uppskattad hyresgenererande 

projektkostnad om cirka 41,1 mnkr och en tillkommande 

hyra det första året om cirka 2,7 mnkr. 

 

4. Utbildningsnämnden begär hos kommunstyrelsens 

ekonomiutskott om godkännande av 

genomförandeförslag att uppföra en paviljong på 

Bredängsskolan till en uppskattad hyresgenererande 

projektkostnad om cirka 11,7 mnkr och en tillkommande 

hyra det första året om cirka 9,3 mnkr. 
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Yrkande 

Ordföranden yrkade bifall till förvaltningens förslag. 

 

Vice ordföranden Kadir Kasirga m.fl. (S) och Tina Kratz m.fl. 

(V) framlade ett eget förslag till beslut och yrkade bifall för 

detta. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden ställde yrkandena mot varandra och förklarade sig  

finna att nämnden beslutat i enlighet med förvaltningens förslag 

till beslut. 

 
Reservation 

Vice ordföranden Kadir Kasirga m.fl. (S) och Tina Kratz m.fl. 

(V) reserverade sig mot nämndens beslut till förmån för eget 

förslag. 

 

Socialdemokraterna och Vänsterpartiet föreslår att 

utbildningsnämnden beslutar att: 

 

1. bifalla förvaltningens förslag till beslut, 

2. uppdra till förvaltningen att inför nästkommande nämnd 

ytterligare analysera genomförandebeslutets konsekvenser 

för verksamheten, 

3. samt att därutöver anföra 

 

Vi välkomnar genomförandebeslutet och finner dessa 

verksamhetensanpassningar nödvändiga i dagsläget.  

 

Vi saknar dock en djupare konsekvensanalys om hur dessa 

anpassningar kan påverka skolverksamheten, samt övrig 

verksamhet i skolans lokaler.  

 

Till exempel hur matsalsrenoveringen kan påverka den 

skolfrukost som också erbjuds av skolan, hur 

anpassningarna påverkar fritidsverksamheten vars lokaler 

väntas tas i anspråk och vilka konsekvenser anpassningarna 

får för El Sistemas verksamhet. 

 

Vi vill därför uppdra till förvaltningen att inför 

nästkommande nämnd ytterligare analysera 

genomförandebeslutets konsekvenser för de verksamheter 

som nyttjar skolans lokaler.  



 Sammanträdesprotokoll 

Nr 08/2022 

Sida 13 (23) 

2022-08-25 

 

 

 

 

Utbildningsnämnden 

 

stockholm.se 

 

 

Vår förhoppning är att en kompletterande konsekvensanalys 

därefter kan vägleda förvaltningen till att vidta åtgärder som 

ytterligare underlättar för skolan och övriga verksamheter 

när dessa nödvändiga anpassningar sedan genomförs. 

 

 


